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SACLANT Force Protection WG Workshop 2/02 (with SHAPE participation-WG to become shortly BI-SC FP WG)

PROPOSAL/

PROPOSITION
:
Add a new term and definition to AAP-6:



Ajouter à l'AAP-6 le nouveau terme et sa définition suivants :


active defence / défense active



Active measures taken to prevent, nullify or reduce the effectiveness of an enemy attack, including defence against surface, sub-surface, air and missile attack.



défense active / active defence



Mesures actives prises pour empêcher, annuler ou réduire l’efficacité d’une attaque ennemie, elle inclut la défense contre une attaque en surface, sous-marine, aérienne ou par missiles.

JUSTIFICATION
:
The terms relating to Force Protection require formal definitions in order to reduce the confusion caused by ill-defined or unapproved definitions.  These definitions have been discussed and approved by the Force Protection WG and are identical to those found in Annex C of the Bi-SC approved NATO Military Concept for the Defence Against Terrorism.



Les termes concernant la protection des forces doivent recevoir des définitions approuvées afin d'éviter toute confusion occasionnée par des définitions mal définies ou non approuvées.  Ces définitions ont fait l’objet de discussions et ont été approuvées par le Groupe de travail FP.  Elles sont identiques aux définitions de l’Annexe C du Concept militaire OTAN pour la défense contre le terrorisme Bi-SC.

AAP-6(2002) ENTRY/
ENTREE AAP-6(2002)
:
Nil. / Néant.

TC COMMENTS / COMMENTAIRES DU CT (31-07-2002) :

FSN comments are requested by 4 October 2002.  Comments from the MCWG(SI-T)/IMS P&P A Branch would also be appreciated by 4 October 2002.

Les commentaires des FSN sont requis pour le 4 octobre 2002.  Les commentaires du MCWG(SI-T)/IMS P&P A Branch seraient aussi appréciés pour le 4 octobre 2002.

IMS, P&P A BRANCH COMMENTS (27-09-2002) :

P&P A Branch suggests that you approach IMS, OPS Div for their views on the following terms:

active defence / défense active

Active measures taken to prevent, nullify or reduce the effectiveness of an enemy attack, including defence against surface, sub-surface, air and missile attack.

défense active / active defence

Mesures actives prises pour empêcher, annuler ou réduire l’efficacité d’une attaque ennemie, elle inclut la défense contre une attaque en surface, sous-marine, aérienne ou par missiles.

IMS, OPS DIV OPS PLANS BRANCH COMMENTS (07-10-2002) :

Ops Plans Branch accepts that the definitions can be added to AAP-6 without any amendments.
COMMENTAIRES DE LA FRANCE / FR COMMENTS (24-10-2002)

La France approuve la proposition.

CONFERENCE FSN / FSN CONFERENCE (OCTOBRE / OCTOBER 2002)
Les FSN conviennent de renvoyer la proposition à la France pour étude complémentaire. 

The FSN agreed to defer the proposal to France for further study.

défense active / active defence

Ensemble des mesures actives prises pour empêcher, annuler ou réduire l’efficacité d’une attaque ennemie. 

active defence / défense active

All active measures taken to prevent, nullify or reduce the effectiveness of an enemy attack.

RENVOYÉE À LA FRANCE / DEFERRED TO FRANCE

FR COMMENTS / COMMENTAIRES DE LA FRANCE (01-10-2003):

La France, peut tout à fait admettre la définition proposée par P&P A Branch(1), mais propose cependant -dans le même esprit que pour la défense passive- une définition plus générique ayant déjà reçue un accord de principe de la Conférence FSN d'octobre 2002 :

défense active / active defence

Ensemble des mesures actives prises pour empêcher, annuler ou réduire l’efficacité d’une attaque ennemie. 

active defence / défense active

All active measures taken to prevent, nullify or reduce the effectiveness of an enemy attack.

(1) active defence / défense active

Active measures taken to prevent, nullify or reduce the effectiveness of an enemy attack, including defence against surface, sub-surface, air and missile attack.

défense active / active defence

Mesures actives prises pour empêcher, annuler ou réduire l’efficacité d’une attaque ennemie, elle inclut la défense contre une attaque en surface, sous-marine, aérienne ou par missiles.

HQ SACT COMMENTS / COMMENTAIRES DU QG SACT (16-10-2003) :

Awaiting results of FR study.

Attendons les résultats de l’étude menée par la France.

CA COMMENTS / COMMENTAIRES DU CANADA (16-10-2003) :

CA awaits comments from FR.

Le CA attend les commentaires de la FR.

CONFÉRENCE FSN / FSN CONFERENCE (NOVEMBRE / NOVEMBER 2003)

Les FSN conviennent du terme et de la définition suivants :

The FSN agreed to the following term and definition:
défense active / active defence

Ensemble de mesures actives prises pour empêcher, annuler ou réduire l’efficacité d’une attaque ennemie sous quelque forme que ce soit. 

active defence / défense active

All active measures taken to prevent, nullify or reduce the effectiveness of any form of enemy attack.

Les FSN conviennent de renvoyer la proposition à la Division Ops de l’EMI pour commentaires.

The FSN agreed to defer the proposal to the IMS Ops Division and to wait for their comments. 

AGRÉÉE FSN / FSN AGREED

RENVOYÉE À LA DIV OPS DE L’EMI ET AUX ESN / DEFERRED TO IMS OPS DIV AND TO ESN

COMMENTS OPS DIV, IMS / COMMENTAIRES DE LA DIVISION OPS DE L’EMI (17-DEC-2003)
Ops Plans Branch accepts that the definitions can be added to AAP-6.  Nevertheless, the definition covers more than military actions.  Therefore, it is recommended to approach the IS/DPP for their views on the proposed definition.

LISTE AGRÉÉE FSN N° 046 / FSN AGREED LIST N° 046 DU/DATED : 21-01-2004

défense active / active defence

Ensemble de mesures actives prises pour empêcher, annuler ou réduire l’efficacité d’une attaque ennemie sous quelque forme que ce soit. 

active defence / défense active

All active measures taken to prevent, nullify or reduce the effectiveness of any form of enemy attack.

IS, DEFENCE POLICY & PLANNING (DPP) DIVISION COMMENTS / COMMENTAIRES DE LA DIVISION POLITIQUE ET PLANS DE DÉFENSE DU SI (16-02-2004)
The Defence Policy & Planning Division accepts the following proposed term and its definition: / La Division Politique et Plans de Défense accepte le terme proposé et sa définition ci-après :


active defence / défense active


All active measures taken to prevent, nullify or reduce the effectiveness of any form of enemy attack.


défense active / active defence


Ensemble de mesures actives prises pour empêcher, annuler ou réduire l’efficacité d’une attaque ennemie sous quelque forme que ce soit.

US COMMENTS (26-02-2004) :

The US supports the 2003 FSN Conference, with the following editorial addition for clarity:


active defence / défense active


All active measures taken to prevent, nullify or reduce the effectiveness of any form of enemy attack.  Related term: passive defence.

défense active / active defence


Ensemble de mesures actives prises pour empêcher, annuler ou réduire l’efficacité d’une attaque ennemie sous quelque forme que ce soit.  Terme connexe : défense passive.
CA COMMENTS / COMMENTAIRES DU CANADA (27-02-2004) :

CA awaits the comments from the IMS OPS DIV.

Le CA attend les commentaires de la Division OPS de l’EMI.

ESN 2004 MEETING (MARCH 2004):

The definition was revised to improve clarity and to clearly differentiate this term from "passive defence".

The ESN, FSN and all other attending nations agreed to the following terms and definitions:

La définition a été révisée par souci de clarification et dans le but de bien différencier ce terme de "défense passive".

Les ESN, FSN et l'ensemble des autres pays présents conviennent des termes et des définitions suivants :

active defence / défense active
Active measures taken against enemy forces to prevent, nullify or reduce the effectiveness of any form of enemy attack.  Related term: passive defence.

défense active / active defence

Mesures actives prises à l’encontre des forces ennemies afin d’empêcher, d’annuler ou de réduire l’efficacité d’une attaque ennemie sous quelque forme que ce soit.  Terme connexe : défense passive.

ESN/FSN AGREED / AGRÉÉE ESN/FSN

DEFERRED TO THE OPS DIV, IMS / RENVOYÉE À LA DIV OPS DE L’EMI
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